

15 December 2023

Disclosures and Compliance Section **Market Operations & Surveillance** Abu Dhabi Securities Exchange Greetings,

15 دىسمبر 2023

السادة/ قسم الافصاح والامتثال المحترمين،،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبى للأوراق المالية تحية طيبة وبعد،،،

Subject:

Notification of the Names of Candidates for Membership of the Board of Directors of ADC Acquisition Corporation P.J.S.C (Company)

اشعار بأسماء السادة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة في شركة أي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع. (الشركة)

We refer to the above matter and write to notify you that an announcement of the opening of nominations for membership of the Company's Board of Directors was published in two daily newspapers in Arabic and English on Thursday, 30 November 2023.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأنه قد تم نشر إعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة في جريدتين يوميتين باللغة العربية والإنجليزية يوم الخميس الموافق 30 نوفمبر 2023.

Following the closure of the nomination period, we detail below the names of the candidates for membership in the Board of Directors who have been confirmed to meet the candidacy conditions and have been approved by the Company's Nominations and Remuneration Committee:

وبعد إغلاق باب الترشح، نبين لكم أدناه أسماء السادة المرشحين لعضوبة مجلس الإدارة والذين تم التأكد من استيفائهم لشروط الترشح والموافقة عليهم من قبل لجنة الترشيحات والمكافآت للشركة:

- Ahmed Al Shamsi. 1.
- 2. Domantas Bagusis.
- 3. Iman Al Qasim.
- 4. Jan Juul Larsen.
- 5. Khalid Almuhaidib.
- 6. Mohammad Sharafi.
- 7. Saif Al Hammadi.

- 1. أحمد سليمان الشامسي.
 - 2. دومانتاس باجسیس.
- 3. إيمان عبد الغفور القاسم.
 - 4. جان جول لارسن.
 - 5. خالد المهيدب.
 - 6. محمد عدنان شرفي.
 - سيف نادر الحمادي.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

سيف فكري/Seif Fikry

عضو تنفيذي ورئيس تنفيذي/Executive Director and Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسا DC ACQUISITION CORPORATION P.J.S.C. Abu Dhabi - U.A.E.

ADC Acquisition Corporation P.J.S.C

Abu Dhabi, UAE

Tel: +971 2 885 6666/ +971 2 204 0000

E-mail: contact@chimerainvestment.com / media@adq.ae

اي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع الوظبي، الإمارات العربية المتحدة

هاتف: +97122040000 / +97128856666

بريد إلكتروني:contact@chimerainvestment.com /media@adq.ae www. adcspac.com

www. adcspac.com